
Aan:   
College van B&W en aan gemeenteraad  
Gemeente Westerkwartier 
Postbus 100  
9350 AC  LEEK  
 
 
Noordhorn 14 mei 2025 

Betreft : Zienswijze zonnepark Noordhorn. 

 

Geacht College en raad, 

 

Hierbij ontvangt u onze zienswijze op de kwestie zonnepark Noordhorn, Mokkenburg. 

Eerst enige context ,  

Onze onderneming …. is al enige jaren op zoek naar een geschikte, toekomstbestendige locatie 
voor het uitvoeren van onze activiteiten. Op onze huidige locatie zijn er geen mogelijkheden om 
te verduurzamen, met name door de verouderde energie infrastructuur. We zouden graag gaan 
rijden met elektrische wagens, en meer van onze processen elektrificeren. Dit is helaas niet 
mogelijk vanwege de te lichte aansluiting van ons bedrijf. De locatie van het zonnepark kwam 
onder mijn aandacht door de huidige eigenaar van de gronden,  Dhr …. 

Na contact via de mail op 12 februari jl. met Dhr. … van de gemeente waarin we onze plannen 
met de locatie uitleggen, bleek dat er plannen waren voor een zonnepark. Dit wordt in een mail 
op 5 maart als volgt omschreven :  “Voor dit gebied is in 2023 een vergunning voor een zonnepark 
aangevraagd (nog onder de oude wet). Zoals het nu lijkt komt dit eind maart in de raad (verklaring 
van geen bedenkingen). En zal de vergunning in de raadsvergadering van juli worden verleend.”  

 Een week of twee later stond er een publicatie over het zonnepark in de Streekkrant waarin 
aangegeven werd dat bedrijven geen interesse hadden getoond in participatie. Ik realiseerde me 
dat ons bedrijf ( op industrieterrein Mokkenburg) niet benaderd is door initiatiefnemer ... Bij 
navraag bij collega ondernemers bleken ook zij niet op de hoogte van een mogelijkheid tot 
participatie. Als je een dergelijk plan wilt realiseren ga je toch eerst kijken of je de opgewekte 
energie ergens kwijt kunt ?   

Vervolgens heb ik op eigen initiatief contact gezocht met …  en het volgende voorstel gedaan :  

Jullie realiseren het zonnepark , en wij vestigen ons bedrijf op de locatie. De al aanwezige 
spoordijk en de te realiseren wal aan de kant van het van Starkenborghkanaal zouden onze 
activiteiten uit het zicht onttrekken en zorgen voor een geluidsbarrière. De te realiseren hallen 
en overkappingen kunnen dienst doen als dragers van de panelen. Want de maatschappij vind 
recycling erg belangrijk maar wil er geen last van hebben.  In het gesprek met … op 24 april werd 
ons initiatief positief ontvangen maar de vraag was volgens … of de gemeente hier nog wel in 
mee zou willen.  Op mijn voorstel om de gemeente te contacten gaf … aan dit zelf te doen en mij 
op de hoogte te houden.  



Toen ik vervolgens niets hoorde heb ik zelf Dhr. …,  gebeld en gevraag wat de mogelijkheden 
waren. Hij heeft aangegeven dat … een vergunning aanvraag voor een zonnepark had gedaan en 
dat er op 26 maart een verklaring geen bedenkingen zou worden behandeld in de raad. 
Vervolgens heeft hij overlegd met zijn betrokken collega’s en kwam op 1 mei met een voorstel 
voor een gesprek op 13,15 of 18 mei. Ik heb vervolgens terug gemaild dat 15 of 18 mei zou 
passen.   

Vandaag 14 mei ontvang ik een telefoontje van Dhr. … dat het gesprek eigenlijk geen zin heeft. 
Dit om 2 reden, de raad heeft de verklaring afgegeven ( wat onjuist is, er zijn zienswijzen 
ingediend) en de ambtenaren zien geen mogelijkheden de bestemming aan te passen(wat ook 
beter onderzocht kan worden).  

De data 13,15,18 mei liggen net buiten de termijn van 6 weken voor het indienen van een 
zienswijze.  

Na het telefoontje van vanmorgen, bekroop mij een unheimisch gevoel , waren de data bewust 
gekozen na de termijn van 6 weken ?  Ik heb me ook gerealiseerd dat ik een mondelinge 
zienswijze heb ingediend tijdens de contactmomenten met Dhr …. en de ambtenaren. Ze waren 
immers nou betrokken en begrepen goed was ons idee was door de wijze waarop ze onze 
plannen hebben beantwoord.  

Op basis van deze feiten hierbij nogmaals mijn zienswijze, welke al mondeling gedaan is bij Dhr. 
… en zijn collega’s  

Zienswijze :  

We vragen beter en gedegen onderzoek naar de mogelijkheid om te komen tot een combinatie 
van zonnepark en recyclingonderneming op de locatie. Dit in overleg met de gemeente en 
provincie.  Ons bedrijf krijgt toegang tot de energie van het zonnepark en we zullen door een 
groter terrein ( 2 of 3 ha ) duurzamer ,maar ook efficiënter kunnen werken en meer 
arbeidsplaatsen kunnen realiseren. Daarnaast biedt de ligging toegang tot meerdere 
vervoersmodaliteiten . We zouden op termijn naast wegvervoer ook gebruik kunnen maken van 
scheepvaart en treinverbinding. Hoe duurzaam wil dit college het hebben ?   

… heeft onvoldoende onderzocht of  participatie van bedrijven op Mokkenburg mogelijk is. Dit 
zal alsnog moeten gebeuren. 
Verschillende ondernemers kunnen dit onderschrijven. In navolging van dit schrijven zal dit 
bevestigd worden middels een tekenlijst.  
 

 

Met vriendelijke groet,  

 

…  


